

《单词百科:DCAS是什么意思?DCAS怎么发音?DCAS的解释和用法》

英语单词DCAS是什么意思?DCAS怎么读?DCAS怎么发音?简答网为您整理了DCAS的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



DCAS的意思

1、abbr.Data Collection and Analysis System 数据收集与分析系统;

DCAS的双语例句

1、The results show that the phase transfer catalytic action of DCAS is very strong.

结果表明,DCAS具有 很好的相转移催化性能,与TBAS相当.

2、Design and Practice of the Design Change Automatic Solution DCAS

设计变更自动化解决方案DCAS的设计与实践

3、Dcas features a method of using identities as rules to manipulate algebraic

expressions.

Dcas突出体现了一种使用标识作为规则来操作代数表达式的方法。

4、In this paper, the new cyclic quaternary ammonium salt DCAS was designed and synthesized.

设计并合成了新的环状季铵盐DCAS。

5、Dcas is well worth a look; you might find it to be an ideal way to work on problems in your field.

Dcas非常值得一试；您可能会发现它是处理您所在领域问题的理想方法。

6、Furthermore, a self-adaptive disturbance strategy was introduced to improve the precision of DCAS by developing ant's local search.

另外引入自适应扰动策略改进CAS算法，使蚂蚁增强局部搜索能力，提高了原算法的搜索精度。

7、Extensive computational studies were also carried out to evaluate the performance of DCAS on a new suite of benchmark functions with up to 1000 dimensions.

通过一组高维测试函数对DCAS算法的性能进行了高达1000维的仿真实验。

8、There are many ways of representing the objects of mathematics in programs, and Martin Johansen's Dcas system demonstrates just how different these methods can be.

存在许多在程序中表示数学对象的方法，而Martin Johansen的Dcas系统则证明了这些方法可以如何的千差万别。

以上是简答网为您整理的DCAS怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于DCAS的

用法、DCAS的释义、DCAS的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/DCAS>